
AJUNTAMENT DE BURJASSOT

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA DE
BURJASSOT DEL 30 DE MAIG DE 2016

Membres assistents:

Rafa García, alcalde-president
Pepe Ruiz, regidor d’Urbanisme, Hisenda i economia
Emili Altur, representant de Bloc-Compromís
Manuel Pérez Menero, representant PSOE
Mª José Bartual, representant del Partido Popular
Alicia Moreno, representant d'Esquerra Unida
Adrián Juste, representant de Totes amb Burjassot
Tatiana Sanchis, representant de Ciudadanos- Partido de la ciudadanía
José María Jiménez, representant del CEMEF
AFIVAN, Asociación de fibromialgia de Valencia
A.V. Blasco Ibáñez i adj.
A.V. Isaac Peral
A.V. Lauri Volpi
A.V. Lucense
A.V. Mestre Lope- José Carsí
A.V. Nucli Antic
A.V. Sant Joan
ADERES
AFIVAN
Agrupació musical Los Silos
Amics de Sant Roc
Associació Burjaweb
Associació cultural Bassot
Associació teatral Paraules i Dones
Círculo Católico San Roque
Col·lectiu Bordissot
Cultural Ferroviària
Entitat cultural El Piló
Federació d’A.V. de Burjassot
Grup de dones
Ínsula Barataria Castilla La Mancha
Belda Pina, Gabriel

Assistents no membres:

Estellés Ballester, Miguel
Sánchez Martín, Susana
Hernández Cebrián, Joan Manuel
Díaz Pérez, Pedro
Saéz Parreño, Vicente
Huerta Sierra, Andrés
TYRIUS

Secretària: Mª Cruz Expósito Lillo, tècnica de Participació Ciutadana

Començament: 19.10 h        Finalització: 20.30 h
Lloc: Sala d'Actes. Casa de Cultura de Burjassot
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1. LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

Com que  l'anterior  sessió  es  manifestà  que  no  s'havia  rebut  l'acta,  en  esta  ocasió  s'aproven  les  dos
corresponent a les dos sessions anteriors. 

2. SUBVENCIONS PROCEDENTS DE DIPUTACIÓ DE VALENCIA: PPOS.

Rafa  Garcia  comença fent  una  exposició  de  les  subvencions  que  rebrà  Burjassot  per  part  de la
Diputació de València, que són:

• 94.152,57 € pel concepte de “Pla de camins i vials” que corresponen a pavimentació de carrers
• 200.679,88 € pel que fa al PPOS, “Pla provincial d'obres i serveis”

En quant a la pavimentació, els carrers susceptibles de ser pavimentats segons el criteri del tècnic
són:

c/Pont Trencat
c/Dehesa del Castillo
c/Alfareria
c/Beniferri
c/Maestro Palau
c/Bernat i Baldoví
c/Cervantes
c/Bautista Riera
c/Navarra
Aparcament junt al Pavelló cobert
Aparcament junt al cementeri
c/Músico Gomis
c/Doctor Lleonart
c/Hernán Cortés
c/Primero de Mayo
Inici Crta Lliria
c/Balmes
c/Blasco Ibáñez (entre Gómez Ferrer i Navarra)
c/Hermanos Ozores
Fi del c/Velázquez
c/Granja

Com a orientació, Rafa Garcia, diu que uns 6mx200m es valoren en vora 10.000 €. 
Anem amb pressa, perquè es deu presentar a Diputació els projectes abans del 10 de juny. Per això la
convocatòria ara i també demanem prioritzar. En esta sessió podem plantejar-nos quines accions prioritzar
segons els criteris que vulguem hui.

Les intervencions es succeeixen durant la sessió amb el que es reprodueixen segons varen fer-se:

A.V. Lucense, es podria plantejar els aparcaments sempre en diagonal perquè és més fàcil i estalvia
lloc.

Rafa Garcia, la legislació ha canviat, per això les places han de ser més grans. Es farà segons la
legislació.

A.V. Isaac Peral, comenta que el carrer de Joan d'Àustria té una clot.
Rafa García, segons on estiga es podrà solucionar, sabeu que hi ha tres municipis implicats en eixe

carrer.
Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, estaria bé tindre en compte els carrers més allunyats del

centre, perquè es sol fer en el centre del poble.
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Es produeix un debat entre els assistents i s'arriba a l'acord de prioritzar els carrers amb més trànsit.
Associació Burjaweb, es podria aprofitar per actualitzar guals que no estan vigents.
Rafa Garcia, la policia està fent una feina per tal d'actualitzar els guals abans de pintar.
Es parla del carrer del Doctor Lleonart i Moliner/Sixto Cámara, estan en pitjor estat.
A.V. Nucli Antic i Ínsula Barataria Castilla La Mancha, moltes voreres no estan bé.
Rafa Garcia, no podem fer voreres amb este pla. Aprofite per a dir que es farà un reordenament del

trànsit.

Una vegada establit el criteri de la priorització dels carrers amb més tránsit, passem a parlar del PPOS.
Hi ha tres actuacions que són:

1. Mercat provisional, passar a definitiu
2. Millores en els vestidors d'instal·lacions esportives
3. Pistes esportives en llocs d'oci

En total, es duran a terme en uns 50.000€ cadascuna, fent un total de uns 150.000€, i comptarem amb
la resta pel que es puga consensuar hui. Com a suggeriments: wifi, gos-parc, millores en carril bici,....

Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, comenta si es pot fer alguna actuació en el Xalet de la zona
de la cementera.

Pepe Ruíz, aclara que encara no és propietat de l'Ajuntament.
A.V. Nucli Antic, pregunta si seria possible la reforma de l'edifici Maria Marzo en el carrer Comandante

Moreno.
Rafa Garcia, no és propietat de l'Ajuntament, la gestió és d'una fundació amb 5 patrons, un d'ells és

l'Ajuntament,  altre  és la  regidora de Serveis  Socials,  una altra  prové d'una direcció  general  i  falta  que
prenguen possessió 2 més. Per damunt està el protectorat, la proposta ha d'aprovar-la este últim. No es pot
fer inversió municipal.

A.V. Lucense, existeix un cens de gossos?
Rafa García, de perillosos sí.
Estellés Ballester, Miguel, comenta que ja ho digué en la sessió anterior,  senyalitzar en Jorge Juan

“excepte bicicletes”, i altra el carrer per a vianants que hi ha paral·lel al c/ de Bétera, possibilitar el carril bici
des de l'estació de Burjassot-Godella fins c/  de  Lauri Volpi amb Divisòria. Altra és el carril bici que hi ha
pegat a la porta de La Granja.

Rafa Garcia,  això últim està previst,  els tècnics estan fent estudis de fórmules, podria entrar en la
dotació. El carril bici de La Granja està previst canviar-ho.

Col·lectiu Bordissot, el carril bici hauria d'anar per la carretera.
Rafa Garcia, sí, això seria el correcte.
Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, planteja el tema dels parc infantils, que alguns s'han quedat

sense arreglar en la darrera intervenció, sobretot en els barris més perifèrics.
Rafa Garcia,  heu de tindre en compte que els parcs infantils són molt cars. Un de mia mitjana pot

valdre uns 40000€, és un cost elevat.
A.V. Isaac Peral, arreglar els que estan fets i traure els pipicans del parcs. En el parc de l'estació hi ha

una rampa, primer que no es neteja i després hi ha una font, està fet un desastre. No es neteja, a vegades
hem d'anar amb les graneres a netejar-ho. A vegades pugen els gossos als gronxadors.

Rafa  Garcia,  arreplegue  les  propostes,  encara  que  no  entrem  en  el  tema  dels  gossos  perquè
necessitaríem en una sessió sencera.

A.V. Isaac Peral, una bancada més de Burjabike en Isaac Peral.
Rafa García, s'apunta.
Un ciutadà planteja si hi ha estudis d'ús del carril bici, que veu que el barri de Sant Joan no té casi

usuaris però el carril bici de vora Granja sí que en té.
Rafa García, del carril bici en sí no, però es veu un augment en l'ús. Del servei de Burjabike sí que hi

ha i s'utilitza molt. S'ha de prioritzar la connexió amb altres municipis. En els carrers anem a prioritzar les
bicicletes, per aixó la limitació a 30km/h.

Navarro Banacloy, Mª Ángeles, quan costaria el gos parc? Se'n podrien posar un o dos de prova, per
si no funciona no continuar posant-ne.

Rafa García, podem gastar el que vulguem. Per ara, hi ha un en la zona de la cimentera, encara que
no pot funcionar com gos-parc perquè li falten els aparells adaptats, soles és zona d'esbarjo.

Un ciutadà comenta que en carrer de Maria Ros ha vist cotxes que segueixen direcció Godella a partir
del túnel.
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Rafa García, s'està estudiant fer alguna actuació al respecte. Hi ha una proposta de policia.
Manuel Pérez Menero, probablement es puga fer abans d'agost.
Associació Cultural Bassot, comenta que li dóna la impressió que realment no saben on clavar eixos

diners, no pareix que siguen pressuposts participatius, perquè el percentatge al respecte del pressupost de
l'Ajuntament és molt baix, i es podria votar els projectes de forma telemàtica per tal d'accedir a més gent.

Rafa García, cada govern entén la participació d'una manera, nosaltres l'entenem així: més oberta.
Fins ara no es podia fer així perquè Diputació donava les ajudes molt tancades sense opció d'opinar.

A.V. Blasco Ibáñez i adj, es podrien plantar més arbres en els carrers. Hi ha alguns morts ja fa anys i
zones que no tenen. Des de carrer de València caminant cap a València va molta gent i no hi ha ombra.

A.V. Isaac Peral, en els parcs infantils no es pot jugar a la pilota, on poden jugar els xiquets? S'ha de
preveure llocs.

Rafa García, se han plantejat tres espais . 
A.V. Lucense, es pot deixar un romanent per manteniment dels parcs, a vegades amb un responsable

que puga fer alguna feina de control seria suficient per estalviar diners de canviar aparells.
Un assistent comenta que en la plaça del Carraixet hi ha arbres molt grans que embruten molt.
Un assistent comenta que es puga tindre en compte que a l'eixida del Tívoli  es puga obrir les dos

portes, ja que l'eixida és molt estreta per a eixir molta gent, si passa qualsevol cosa no es podria eixir ràpid.
Rafa García, el traslladarem. Al respecte del gos parc, hem de decidir.
Federació d'A.V., com no hi ha zona d'esbarjo per gossos, s'utilitzen els pipicans per això.
Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, es pot plantejar posar algun engruixador adaptat per diversitat

funcional?
Rafa García, en La Granja hi ha un, però es pot considerar.
Associació cultural Bassot, es podrien arreglar i reposar les plaques d'Estellés que s'han fet malbé?
Rafa García, sense dubtes.
Un ciudadano comenta que la darrera sessió es parlà que es tenia en una setmana una reunió amb la

conselleria, com es quedà al respecte d'unificar les tarifes dins del municipi?
Rafa García, sí que es parlà, estan fent l'estudi.

3. TORN OBERT DE PARAULES.

Adrián Juste,  de Totes amb Burjassot, es podria enviar  prèviament  els  projectes en la pròxima
vegada? Per vindre més preparats.

Rafa García, es farà en la mesura del possible. Hem de rebre molta informació i els terminis manen.

Acabat el torn obert de paraules, Rafa García acaba la reunió i agraeix la presència i la col·laboració de tots
els assistents.

I  com que no hi ha uns altres assumptes per tractar-hi,  el president alça la sessió, la qual, com a
secretària, signe junt amb l’alcalde.

La secretària

Vist i plau
L'alcalde
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ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA DEL CONSEJO MUNICIPAL DE PARTICIPACIÓN CIUDADANA
DE BURJASSOT DEL 30 DE MAYO DE 2016

Miembros asistentes:

Rafa García, alcalde-presidente
Pepe Ruiz, concejal de Urbanismo, Hacienda y economía
Emili Altur, representante de Bloc-Compromís
Manuel Pérez Menero, representante de PSOE
Mª José Bartual, representante del Partido Popular
Alicia Moreno, representante de Esquerra Unida
Adrián Juste, representante de Totes ambBurjassot
Tatiana Sanchis, representante de Ciudadanos- Partido de la ciudadanía
José María Jiménez, representante del CEMEF
AFIVAN, Asociación de fibromialgia de Valencia
A.V. Blasco Ibáñez y adj
A.V. Isaac Peral
A.V. Lauri Volpi
A.V. Lucense
A.V. Mestre Lope- José Carsí
A.V. Nucli Antic
A.V. San Juan
ADERES
AFIVAN
Agrupación musical Los Silos 
Amics de Sant Roc
Asociación Burjaweb
Asociación cultural Bassot
Asociación teatral Palabras y Mujeres
Círculo católico San Roque
Col·lectiu Bordissot
Cultural Ferroviaria
Entidad cultural El Piló
Federación de AA.VV. de Burjassot
Grup de dones
Ínsula Barataria Castilla La Mancha
Belda Pina, Gabriel

Asistentes no miembros:

Estellés Ballester, Miguel
Sánchez Martín, Susana
Hernández Cebrián, Joan Manuel
Díaz Pérez, Pedro
Saéz Parreño, Vicente
Huerta Sierra, Andrés
TYRIUS

Secretaria: Mª Cruz Expósito Lillo, técnica de Participación Ciudadana

Comienzo: 19.10 h Finalización: 20.30 h
Lugar: Sala de Actos. Casa de Cultura de Burjassot
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DESARROLLO DE LA SESIÓN

1. LECTURA Y APROBACIÓN, SI PROCEDE, DEL ACTA DE LA SESIÓN ANTERIOR

Dao que en la anterior sesión se manifestó que no se había recibido el acta, en esta ocasión se aprueban
las dos correspondientes a las dos sesiones anteriores.

2. SUBVENCIONES PROCEDENTES DE DIPUTACIÓN DE VALENCIA: PPOS.

Rafa García empieza haciendo una exposición de las subvenciones que recibirá Burjassot por parte de la
Diputación de Valencia, que son:

• 94.152,57 € por el concepto de “Pla de caminos y viales” que corresponden a pavimentación de
calles

• 200.679,88 € en cuanto al PPOS, “Pla provincial de obras y servicios”

En en cuanto a la pavimentación, las calles susceptibles de ser pavimentadas según el criterio técnico son:
c/Pont Trencat
c/Dehesa de Castillo
c/Alfareria
c/Beniferri
c/Maestro Palau
c/Bernat y Baldoví
c/Cervantes
c/Bautista Riera
c/Navarra
Aparcamiento junto al Pabellón cubierto
Aparcamiento junto al cementerio
c/Músico Gomis
c/Doctor Lleonart
c/Hernán Cortés
c/Primero de Mayo
Inicio Crta Lliria
c/Balmes
c/Blasco Ibáñez (entre Gómez Ferrer y Navarra)
c/Hermanos Ozores
Fin del c/Velázquez
c/Granja

Como orientación, Rafa García, comenta que unos 6mx200m se valoran en unos 10.000 €.
Vamos con premura, porque se debe de presentar a Diputación los proyectos antes del 10 de junio.

Por eso la convocatoria ahora y también pedimos priorizar.  En esta sesión podemos plantearnos qué
acciones priorizar según los criterios que queramos hoy.

Las intervenciones se van sucediendo durante la sesión:

A.V. Lucense,  se podría plantear los aparcamientos siempre en diagonal porque es más fácil  y
ahorra espacio.

Rafa García, la legislación ha cambiado, por eso las plazas tienen que ser más grandes. Se hará
según la legislación.

A.V. Isaac Peral, comenta que la calle Don Juan de Austria tiene un socavón.
Rafa García, según donde esté se podrá solucionar, sabéis que hay tres municipios implicados en

esa calle.
Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, estaría bien tener en cuenta las calles más alejadas del

centro, porque se suele hacer en el centro del pueblo.
Se produce un debate entre los asistentes y se llega al acuerdo de priorizar las calles con más

tránsito.
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Asociación Burjaweb, se podría aprovechar para actualizar vados que no están vigentes.
Rafa García, la policía está haciendo un trabajo para actualizar los vados antes de pintar.
Se habla de la Calle Dtor Lleonart y Moliner/Sixto Cámara, están en peor estado.
A.V. Nucli antic y Ínsula Barataria Castilla La Mancha, muchas aceras no están bien.
Rafa  García,  no  podemos  hacer  aceras  con  este  plan.  Aprovecho  para  decir  que  se  hará  un

reordenamiento del tránsito.

Una vez establecido el criterio de la priorización de las calles con más tráfico, pasamos a hablar del
PPOS. Hay tres actuaciones que son:

1. Mercado provisional, pasar a definitivo
2. Mejoras en vestuarios de instalaciones deportivas
3. Pistas deportivas en lugares de ocio

En total, se llevarán a cabo en unos 50.000€ cada una, haciendo un total de unos 150.000€, con el
que contaremos con el resto para lo que se pueda consensuar hoy. Como sugerencias: wifi, perro-park,
mejoras en carril bici,....

Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, comenta si se puede hacer alguna actuación en el Chalé
de la zona de la cementera.

Pepe Ruíz, aclara que todavía no es propiedad del Ayuntamiento.
A.V.  Nucli  Antic,  pregunta  si  sería  posible  la  reforma  del  edificio  Maria  Marzo  en  la  calle

Comandante Moreno.
Rafa García, no es propiedad del Ayuntamiento, la gestión es de una fundación con 5 patronos, uno

de ellos es el Ayuntamiento, otro es la concejalía de Servicios Sociales, otra proviene de una dirección
general  y  falta  que  tomen posesión  2  más.  Por  encima está  el  protectorado,  la  propuesta  tiene  que
aprobarla este último. No se puede hacer inversión municipal.

A.V. Lucense, ¿existe un censo de perros?
Rafa García, de peligrosos sí.
Estellés Ballester, Miguel,  comenta que ya lo dijo en la sesión anterior, señalizar en Jorge Juan

"excepto bicicletas", y otra la calle para peatones que hay paralela a c/Bétera, posibilitar el carril bici desde
la estación de Burjassot-Godella hasta c/Lauri Volpi con Divisoria. Otra es el carril bici que hay pegado a la
puerta de La Granja.

Rafa García,  esto último está previsto, los técnicos estàn haciendo estudios de fórmulas, podría
entrar en la dotación. El carril bici de La Granja está previsto cambiarlo.

Col·lectiu Bordissot, el carril bici debería de ir por la carretera.
Rafa García, sí, esto seria lo propio.
Adrián Juste, de Totes amb Burjassot,  plantea el tema de los parque infantiles, que algunos se

han quedado sin arreglar en la última intervención, sobre todo en los barrios más periféricos.
Rafa García, tenéis que tener en cuenta que los parques infantiles son muy caros. Uno de tamaño

mediano puede costar unos 40000€, es un coste elevado.
A.V. Isaac Peral, arreglar los que están hechos y sacar los pipicans del parques. En el parque de la

estación hay una rampa, primero que no se limpia y después hay una fuente, está hecho un desastre. No
se limpia, a veces tenemos que ir con las escobas a limpiarlo. A veces suben los perros a los columpios.

Rafa  García, recojo  las  propuestas,  aunque  no  entramos  en  el  tema  de  los  perros  porque
necesitaríamos en una sesión entera.

A.V. Isaac Peral, una bancada más de Burjabike en Isaac Peral.
Rafa García, se apunta.
Un ciudadano plantea si hay estudios de uso del carril bici, que ve que el barrio de San Juan no

tiene casi usuarios pero el carril bici de La Granja sí que tiene.
Rafa García, del carril bici en sí no, pero se ve un aumento en el uso. Del servicio de Burjabike sí

que hay y se utiliza mucho. Se tiene que priorizar la conexión con otros municipios. En las calles vamos a
priorizar las bicicletas, por eso la limitación a 30km/h.

Navarro Banacloy,  Mª Ángeles, ¿cuando costaría el  gos park? Se podría poner uno o dos de
prueba, por si no funciona no seguir poniendo.

Rafa García,  podemos gastar el que queramos. Por ahora, hay un en la zona de la cementera,
aunque no puede funcionar como gospark porque le faltan los aparatos adaptados, solo es zona de recreo.

Un ciudadano comenta que en calle Maria Ros ha visto coches que siguen dirección Godella a partir
del túnel.
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Rafa  García,  se  está  estudiando hacer  alguna  actuación  en  el  respeto.  Hay una propuesta  de
policía.

Manuel Pérez Menero, probablemente se pueda hacer antes de agosto.
Asociación cultural Bassot, comenta que le da la impresión que realmente no saben donde clavar

ese  dinero,  no  pareix  que  sean  presupuestos  participativos,  porque  el  porcentaje  al  respecto  del
presupuesto del  Ayuntamiento es muy bajo,  y se podría  votar  los proyectos de forma telemática para
acceder a más gente.

Rafa García, cada gobierno entiende la participación de una manera, nosotros lo entendemos así:
más abierta. Hasta ahora no se podía hacer así porque Diputación daba las ayudas muy cerradas sin
opción de opinar.

A.V. Blasco Ibáñez y adj, se podríen plantar más árboles en las calles. Hay algunos muertos ya
hace años y zonas que no tienen. Desde calle Valencia andando hacia Valencia va mucha gente y no hay
sombra.

A.V. Isaac Peral, en los parques infantiles no se puede jugar a la pelota, donde pueden jugar los
niños? Se tiene que prever lugares.

Rafa García, se han planteado tres espacios .
A.V. Lucense, se puede dejar un remanente por mantenimiento de los parques, a veces con un

responsable que pueda hacer algún trabajo de control sería suficiente para ahorrar dinero de cambiar
aparatos.

Un asistente comenta que en Plaza El Carraixet hay árboles muy grandes que ensucian mucho.
Un asistente comenta que se pueda tener en cuenta que a la salida del Tivoli se pueda abrir las dos

puertas, puesto que la salida es muy estrecha para salir mucha gente, si pasa cualquier cosa no se podría
salir rápido.

Rafa García, lo trasladaremos. Al respecto del gos park, tenemos que decidir.
Federación de A.V., como no hay zona de recreo por perros, se utilizan los pipicans por eso.
Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, ¿se puede plantear poner algún columpio adaptado por

diversidad funcional?
Rafa García, en La Granja hay uno, pero se puede considerar.
Asociación cultural  Bassot, ¿se podrían arreglar y reponer las placas de Estellés que se han

estropeado?
Rafa García, sin duda.
Un ciudadano comenta que la última sesión se habló que se tenía en una semana una reunión con la

consejería, ¿cómo se quedó al respecto de unificar las tarifas dentro del municipio?
Rafa García, sí que se habló, están haciendo el estudio.

3. TURNO ABIERTO DE PALABRAS.

Adrián  Juste,  de  Totes  amb  Burjassot, ¿se  podrían  enviar  previamente  los  proyectos  en  la
próxima vez? Para venir más preparados.

Rafa García,  se hará en la medida de lo posible. Tenemos que recibir  mucha información y los
plazos mandan.

Acabado el turno abierto de palabras, Rafa García acaba la reunión y agradece la presencia y la
colaboración de todos los asistentes.

Y  cómo  que  no  hay  otros  asuntos  para  tratar,  el  presidente  levanta  la  sesión,  la  cual,  como
secretaria, firmo junto con el alcalde.

La secretaria
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Visto y aprobado
El alcalde
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